
 

 

Verslag Platform Schoorlse duinen 

3 november 2022 

 

Aanwezig: 

Leden: Marina Konst, Rob van Essenveld, Joop de Wit, Alex van Amstel, Monique Klaver-Blankendaal, Robin Klanker, 

Richard Minkema, Frank Nieuwenhuizen, Jan Kuiper, Kees de Bakker, Cees Berkhout.  

Voorzitter: Karen Heerschop 

SBB: Samuelle van Deutekom, Lisa van der Veen 

 

Afwezig: 

Leden: Sylvia Gazenbeek, Heleen Wouters 

SBB: Patricia van Lieshout (afgemeld) 

 

Opening 

Karen opent de vergadering en notulen worden vastgesteld. 

 

2. Vervolg platform 

Karen: Vorige bijeenkomst hebben we met elkaar nagedacht over het voortzetten van het platform. Van zowel de 

leden als Staatsbosbeheer kwam de wens om met het platform door te gaan. Vooral het werken met werkgroepen 

werd als een verbetering gezien.   

 

Samuelle: geeft aan dat zij het jammer vindt dat er dan zo weinig reactie vanuit het platform komt op de vraag om 

telefoonnummers aan te leveren voor de whatsapp groep. Ook op de vraag over wie wil meedenken over het 

werven van nieuwe leden en voorzitter komt geen reactie. 

Vanuit Staatsbosbeheer is daarom nog eens nagedacht over het vervolg: Als er zo weinig reacties is, wellicht is het 

beter om het platform dan opener te maken, toegankelijker voor meerdere mensen, zonder dat er zo’n formeel 

lidmaatschap is van het platform. Ze geeft aan dat veel onderwerpen toch op niveau van informeren zitten. Heb je 

daar dan een vergadering voor nodig, of meer een infoavond voor een bredere groep mensen. Dan kan het echte 

meedenken plaatsvinden in de losse werkgroepen.  

 

Er volgt een discussie over de rol van het platform en van Cees komt de vraag komt wat Staatsbosbeheer nou wil 

met het platform. Een aantal leden, zoals Marina en Rob, geven aan verrast te zijn door dit voorstel. En zich ook niet 

te herkennen in wat er gezegd werd, omdat ze in het verleden wel degelijk heel veel tijd in het platform hebben 

gestoken. Een platform is als een gemeenteraad zegt Kees: die mensen zetten hun kennis en kunde in voor het 

algemeen belang en ten dienste van Staatsbosbeheer. Als je dat opener gaat maken en bijeenkomsten gaat 

organiseren voor een bredere groep belangstellenden, dan gaan die mensen alleen maar komen om hun eigen 

belang te verdedigen, aldus Cees. Een werkgroep rust op het platform, dat kan niet los van elkaar.  

 

Samuelle geeft aan dat vanaf dat zij erbij betrokken is, het platform niet meer echt actief is geweest. Dus dat ze zich 

afvraagt of voortzetten op deze manier werkt als Staatsbosbeheer alleen tijdens de vergaderingen zendt.  

Duidelijk wordt dat er een verschil in beleving op dit vlak is. Leden die er vanaf het begin bij zitten hebben een 

ander beeld. Alex geeft aan dat voor hem de corona-periode daar niet bij heeft geholpen. Door via een scherm te 

moeten vergaderen, is de verbondenheid minder geworden.  

 

Rob: Er is ook wel wat veranderd sinds het begin. Het platform ontstond doordat er onvrede was in de omgeving. Nu 

is het veel rustiger met wat er speelt in het gebied.  

Karen merkt ook dat er minder is om het echt over te hebben met elkaar.  

Samuelle geeft aan dat ook zij daarmee worstelt. Ze heeft niet elke keer iets. Er zijn zeker wel onderwerpen waar het 

platform over kan meepraten, maar niet elke keer en soms duurt het door interne organisatie ook gewoon langer 

dan ze zelf liever zou willen.  

 

Duidelijk wordt dat de leden wel graag door willen in de huidige vorm van dit platform, in de vorm zoals vorige 

bijeenkomst besloten is.  

De leden vullen nog aan dat het volgens hen en-en is: als Staatsbosbeheer een open informatieavond wil 

organiseren kan dat natuurlijk ook gewoon ernaast gebeuren. 



 

 

De vraag blijft wel: wat is de inspraakruimte. Een aantal leden geven aan dat ze het soms moeilijk vinden om iets in 

te brengen omdat ze het gevoel hebben dat het toch geen zin heeft. Frank geeft aan dat meedenken dus niet 

gewenst is. Dat zien andere leden anders. Maar het is geen democratie. Alle onderwerpen moeten besproken 

kunnen worden/op tafel kunnen komen, en het is dan wel aan Staatsbosbeheer om duidelijk te zijn over wat ze met 

de input kunnen.  

Samuelle doet de oproep om haar gewoon te bellen als er onderwerpen zijn waarover leden willen sparren. De 

whatsapp groep kan daar ook bij helpen.  

 

Karen vat samen: Afgesproken wordt dat we toch op deze manier doorgaan met het platform, minimaal 2x per jaar. 

Met mogelijk een extra keer als er echt wat speelt of in het veld iets te zien is. Tussendoor komen er dan 

werkgroepen die met een onderwerp aan de slag gaan.  

Karen wijst de leden er wel op dat meer reactie (ook als je niet kan) wel nodig is. En dat wel iedereen zich aanmeldt 

voor de whatsappgroep, want dat is dan juist het kanaal waarin we sneller met elkaar kunnen schakelen.  

 

Mededelingen 

 

MTB route 

De rechter heeft de omgevingsvergunning nietig verklaard. Dat betekent dat er nog geen vergunning is en het 

nieuwe deel van de MTB route nog niet in gebruik genomen kan worden.  

Samuelle meldt dat Staatsbosbeheer in bezwaar is gegaan tegen die uitspraak, vooral omdat er in gesteld wordt dat 

een MTB-route een openbare weg zou zijn. Dat heeft grote juridische gevolgen en is volgens Staatsbosbeheer niet 

juist. De verwachting is dat het dus nog weer duurt, tot zeker medio volgend jaar. Ondertussen zijn Staatsbosbeheer, 

de gemeente en de MTB-Noordwest in gesprek om de vergunning op korte termijn te repareren. Het hoger beroep 

loopt hiernaast. 

Kort wordt nog gesproken over de lange tijd dat dit al loopt, 10 jaar. De nieuwe route is juist veel beter voor de 

natuur dan de oude route, maar toch zijn er bewoners die er fel tegen zijn.  

 

Zonering 

Samuelle vertelt over de blog die ze heeft gemaakt na het advies van het Platform. Dat is een update van waar zij 

momenteel staat.  

Er komen direct vragen over de sportclubs die in de blog genoemd worden. Zijn die nou echt het probleem? En wat 

is een sportclubje? Waar trek je een grens? Wat wil je van die clubs? Een heleboel vragen waarvan Samuelle 

aangeeft dat ze ook niet direct het antwoord heeft, maar dat dus wil gaan onderzoeken middels een werkgroep. 

Marina, Robin, Frank, Cees en Richard melden zich hiervoor aan.  

 

Heel en al 

De rechter heeft besloten dat de huurder er nog in mag blijven zitten. Samuelle licht kort toe wat ze hierover van 

collega Jaap van den Andel (rentmeester) heeft gehoord. De leden hebben nog veel vragen en vinden het niet 

handig hoe Staatsbosbeheer dit heeft aangepakt. Monique geeft aan dat de gemeente wil dat Staatsbosbeheer een 

nieuwe cultuurhistorische studie uitvoert, omdat die waarde hoger zou zijn dan eerst werd genoemd. Die studie kan 

de plannen dus weer wijzigen. Voorlopig ligt het dus weer even stil.  

Afgesproken wordt dat wanneer er weer wat te melden valt, we hier Jaap bij betrekken.  

 

Uitkijktoren 

Samuelle vertelt over de crowdfundingsactie voor het opknappen van de uitkijktoren. Het platform had vorige jaar 

aangegeven dat de uitkijktoren behouden moest blijven tijdens een ‘dilemma van de boswachter’. Nu dus een actie 

om geld hiervoor in te zamelen. Er is 12.000 euro nodig. 

Samuelle vraag de leden of zij het in hun netwerk willen verspreiden. Joop heeft direct een goed idee m.b.t. de Volle 

maan wandeling. Ook andere ideeën gaan over tafel.  

 

Dunning 2022 

Die is goed verlopen en de laatste zaken worden nu afgerond, zoals opknappen van enkele paden en wegrijden van 

het hout.  

 

Evaluatie N2000 



 

 

Er is een werkgroepje die vanuit het platform meedoet met de evaluatie van het N2000 beheerplan. Joop koppelt 

terug: de laatste keren is het vooral over het proces gegaan. 

Ook is afgesproken de komende tijd niet naar buiten toe over de inhoud te gaan communiceren. Aanleiding was een 

artikel in Telegraaf en NH Dagblad van deze zomer, waarin Kees van de Duinstichting geïnterviewd werd.  

Kees geeft aan dat hij gebeld werd voor een reactie. Maar dat ze inderdaad nu hebben afgesproken een mediastilte 

te houden.  

De evaluatie loopt trouwens nog tot 2024. De komende tijd komen er ook echt nog veel inhoudelijke onderwerpen 

naar voren. Daarover zal de werkgroep dan weer kort terugkoppelen.  

 

Vanwege de tijd wordt het dilemma van de boswachter geschrapt. 

 

Rondvraag 

Frank: bij het uitkijkpunt bij het Buitencentrum kun je bijna niets meer zien omdat de bomen zo hoog staan. Kunnen 

die bomen getopt worden? Samuelle geeft aan dat dat inderdaad op de werkplanning staat.  

Cees bedankt Karen voor haar inzet als voorzitter. Hij geeft aan wel met een voorzitter verder te worden en draagt 

Lisa voor. De andere leden zijn het hiermee eens. Lisa geeft aan het voorzitterschap te willen overnemen, maar dat 

ze natuurlijk wel als medewerker van Staatsbosbeheer zal doen.  

 

Karen sluit de vergadering. Veel dank van de leden voor haar inzet voor het platform! 

Het is haar laatste keer, daarom eindigen we met een borreltje. 

 


